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Dagsorden 

Mødedato: søndag den 8. november 2022 

Starttidspunkt: Kl. 11.30 

Sluttidspunkt: Kl. 12.15 

Mødested: Bygning S 

Lokale: [Indsæt lokale] 

Deltagere:  Ca 45 studerende primært semester 3 og 5 

Mødesekretær: Anne Bondesen (abon), tlf. +4572481819, abon@pha.dk 

 

 

Dagsordenpunkter 

Præsentation af deltagere herunder af mødeleder og referent  

Anne præsenterer dagsorden samt fungerer som referent 

● Godkendelse af dagsorden  

Dagsorden godkendt 

● Godkendelse af sidste mødes referat  

Ved seneste møde, der var planlagt virtuelt med henblik på at sikre mulighed for deltagelse fra både 

teori og praksis, deltog en enkelt studerende 

● Meddelelser og orientering  

○ v. uddannelsesleder  

Grundet den meget lille tilslutning til seneste møde, vil dialogfora fremadrettet foregå ifm med en for-

længet forkostpause 

○ v. undervisere  

○ v. studerende  

○ v. centerchef, sekretariat, fællesfunktioner eller andre  

● Sager til behandling  

 

 Kantine på HUSC, er pt åbent to dage ugentligt samtidig er der etableret automat, hvor der 

kan købes let frokost. Samtidig bliver kantinen brugt mere, dette betyder at der er søgt øko-

nomiske tilskud fra Absalon og Zealand. Der er givet tilsagn om tilskud og fra 1. januar er kan-

tinen åbent dagligt. 

 Der er fortsat penge til i den årlige pulje til studenterrådet.  
o Pengene skal bruges i 2023.  
o Det blev aftalt, at hvert hold kan få 1000kr, de kan bruge til socialt arrangement in-

den jul.  
o Der er givet 5000kr til et fælles studenter julearrangement, hvor de studerende fra 

Holbæk vil blive transporteret i bus til Slagelse, hvor arrangementet er planlagt.  
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o Derudover afsættes 3000kr til vores julebanke, der planlægges sammen med HUSC.  

 De studerende oplever at deres mad og sodavant forsvinder fra køleskabet, dette er givet vi-
dere til HUSC. 

 Vi drøftede det lave vinteroptag og de studerende blev opfordret til at sige til evt interesse-
rede, at der er ledige pladser, har pt hørt fra en enkelt, der havde hørt budskabet 

 Der blev peget på manglende parkeringspladser og opfordret til, at dette falder på plads in-
den september 2023, hvor der pædagoguddannelsen, starter i Holbæk. Samtidig blev det ef-
terspurgt, at de studerende kan se, hvor mange hold, der er på de enkelte dage, så de evt kan 
vælge andet transportmiddel end egen bil. 

 Der efterspørges mulighed for flere praktikpladser i psykiatrien, dette er i proces, i samar-
bejde med region Sjællands psykiatri, med henblik på at etablere mulighed for praktikpladser 
udenfor nordvest Sjælland.  

 

 

● Evalueringer og kvalitetsspørgsmål  

 De studerende peger på, at det er uhensigtsmæssigt, at de studerende skal i praktik aften- og 

nat i deres kliniske undervisningsforløb og i den forbindelse, at de studerende ikke får vagttil-

læg. Dette drøftes og der peges på, at det kan være nødvendigt for at kunne følge vejleder, 

endvidere giver det mulighed for at få kendskab til sygeplejefaglige opgaver på tværs af døg-

net herunder samarbejde med pårørende. En del studerende giver udtryk for, at have fået 

stort udbytte af at have et øget ansvar i aften og nattevagter samt at deres læringsudbytte 

ifm vagter har været stort.  

● Kommunikation  

● Aftaler om handling frem mod næste møde  

 Det aftales at dialogmøder fremadrettet vil blive planlagt ifm frokost, dette for at sikre størst 

mulig deltagelse. 

● Evt. 


